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ОРДЕН КРАСНОЙ ЗВЕЗДЫ 

No. 26790 

 

МАКСУ ШМИДТУ 

 

За выполнение обязанностей резерва в качестве действующего батальонного старшины в 

Львовском крае, западной Украинской Советской Социалистической Республике, и за 

боевые действия в качестве сержанта взвода пулемётчиков, в регионе Яш, северо-восточная 

Румыния. За прохождение курса батальонного сержанта с значительными улучшениями по 

сравнению с прошлым годом, за обеспечение наличия необходимых ресурсов, за 

выдающийся и многократный вклад во всех областях борьбы, и, прежде всего, как близкий 

личный друг. 

 

Макс Шмидт проявил выдающиеся качества лидера и преданности своему долгу перед 

Родиной. Его профессионализм и отвага в бою вдохновляли его сослуживцев, а его 

стремление к совершенствованию и постоянный вклад в общее дело были признаны 

военным советом. 

 

За активное участие в боевых операциях и бескорыстное служение на благо Отечества, Макс 

Шмидт награждается орденом Красной Звезды. Его примерный подход к выполнению своих 

обязанностей и преданность идеалам коммунизма заслуживают особого признания. 

 

 

 

 

(Подпись) 

Михаил Зотак 

Майор, Командир батальона 
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2024-002 

 

ORDER OF THE RED STAR 

No. 26790 

 

TO MAX SCHMIDT 

 

For performing reserve duties as acting Battalion Starshina in the Lviv region, western Ukrainian 

Soviet Socialist Republic, and for combat duties as a submachine gun platoon sergeant in the Iași 

region, northeastern Romania. For completing the Battalion NCO course with significant 

improvements compared to last year, for ensuring the availability of necessary resources, for 

outstanding and repeated contributions in all areas of the fight, and above all, as a close personal 

friend. 

 

Max Schmidt demonstrated outstanding leadership qualities and dedication to his duty to the 

Motherland. His professionalism and courage in battle inspired his comrades, and his commitment 

to improvement and continuous contribution to the common cause were recognized by the military 

council. 

 

For active participation in combat operations and selfless service for the good of the Fatherland, 

Max Schmidt is awarded the Order of the Red Star. His exemplary approach to fulfilling his duties 

and dedication to the ideals of communism deserve special recognition. 

 

 

 

 

 

(Signature) 

Mikhail Zotak 

Major, Battalion Commander 


